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Landstingsstyrelsen 
371 81 Karlskrona Landstinget Blekinge 

Diariet 

Begäran om yttrande 

Landstinget Blekinge, Landstingsstyrelsen anmodas att yttra sig över vad som 

framförs i John van der Meers anmälan till JO. 

De aktuella handlingarna, handling 1-2, bifogas. 

Yttrandet ska innehålla en redogörelse för handläggningen och myndighetens 

bedömning av denna. Berörd befattningshavare bör ges tillfälle att lämna 

synpunkter. 

Till remissvaret ska fogas ett protokollsutdrag från det sammanträde vid vilket 

styrelsen fattade beslut om yttrande till JO. 

Senaste datum för svar är den 27 november 2017. 

Remissvaret önskas i två exemplar. Dessutom bör myndighetens yttrande och 

eventuella underyttranden, om det anses lämpligt, skickas via e-post, helst som 

Word-dokument, till JOkansli2@jo.se. 

Dan Johansson 

byråchef 

Information om personuppgiftsbehandlingen hos JO finns på JO: s webbplats under 

http:/ /www .jo.se/pul 

Riksdagens ombudsmän 
Box 16327 

E-post: justitieombudsmannen@jo.se 
Telefon: 08-786 40 00 

103 26 stockhol m Texttelefon: 08-786 61 15 
Besök: Västra Trädgårdsgatan 4 Fax: 08-21 65 58 www.jo.se 



Från: 
skickat: 
Till: 
Ämne: 
Bifogade filer: 

John van der Meer <mediahuset@home.se> 
den 15 september 2017 11:27 

Justitieombudsmannen 
JO-anmälan från John van der Meer via webbplatsen 
Landstinget.pdf 

Namn: van der Meer, John 

Adress: 
C/O: 
Gatuadress: Blasius Körungsgatan 16A 
Postnr: 372 35 
Postort ronneby 

Telefon: 
Mobiltelefon: 
Epost: mediahuset@home.se 

Anmälan mot 
Landstinget Blekinge samt Landstingets direktör.Peter Lilja. 

Ev. dokumentref 

Beskrivning 

Page l of l 

Jag ville boka en läkartid på Vårdcentralen i Ronneby. Gick ditt personligen för att boka en tid. Jag 
fick till svar att "det gör vi inte. Du måste boka tid på telefon." Jag frågade då varför, fick till svar att 
"vi gör så." Tyckte detta var mycket konstigt och ville undersöka detta närmare. Vem har bestämt 
det? 
Skickade då en skrivelse till Landstinget i Blekinge och bad om att få ut handlingar som kunde 
verifiera att man tagit ett beslut om detta. Men till dags dato har jag inte :fatt något svar från 
Landstinget i denna fråga. Har även skickat ett mail till Landstingets direktör Peter Lilja och påmint 
honom om detta men inte heller där har jag :fatt något svar. 
Jag anser att Landstinget skall svara på min skrivelse oavsett resultatet. 

John van der Meer 

Anmälarens syn på händelsen 
Landstinget har brustit i sitt ansvar och skyldighet att svara medborgare i frågor som rör regler för 
hur man skall och !ar kontakta Vårdcentralen i Ronneby. 

Övrig information 
Bifogar skrivelsen som skickades till Landstinget 

http://w3d3.jo.lan/Asp/Download.asp?inline= l&FILEREF=739263&frame= l 2017-09-19 



John van der Meer 
Blasius Königsgatan 16A 372 35 Ronneby Tel: 0733-843096 

Landstinget i Blekinge 18 augusti 2017 

Karlskrona 

Ämne: Begäran om kopior av allmänna handlingar 

Med stöd av tryckfrihetsförordningens regler om handlingsoffentlighet 
begär jag härmed kopior av följande handlingar: 

Beslut om att patienter som söker vård eller konsultation på Landstingets 

vårdcentraler måste boka tid per telefon. Patienten får inte boka tid till 

läkare vid ett personligt besök på Vårdcentralen. 

Detta förfaringssätt tillämpas av bl.a. Vårdcentralen i Ronneby. 

Jag önskar få kopiorna skickad till mig via mejl. 

Det framgår av 2 kap. 13 § andra stycket tryckfrihetsförordningen att en 
begäran om kopia av allmän handling ska behandlas skyndsamt. JO har i 
ett flertal beslut uttalat att besked i en utlämnandefråga normalt bör lämnas 
samma dag som begäran gjorts. Någon eller några dagars fördröjning kan 
dock godtas om en sådan fördröjning är nödvändig för att myndigheten ska 
kunna ta ställning till om den efterfrågade handlingen är allmän och 
offentlig. 

Om ni bedömer att de begärda handlingarna omfattas av sekretess i vissa 
delar så önskar jag kopior av handlingarna med de sekretessbelagda 
uppgifterna maskerade. Jag önskar även information om vilka 
sekretessbestämmelser som myndigheten har tillämpat. 

Om ni avser att ta ut avgift för kopiorna önskar jag besked om detta och om 
den ungefärliga kostnaden på förhand. 

Med vänlig hälsning 

J~ U«~ tu.-
John van der Meer 


